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Nulandová: Posílat peníze na Ukrajinu je dobrá věc, protože
většina jde na podporu amerického zbrojního průmyslu (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/03/nulandova-posilat-penize-na-ukrajinu-je-dobra-vec-protoze-vetsina-jde-na-podporu-americkeho-
zbrojniho-prumyslu-video/

V USA už je nějakou dobu většina voličů proti posílání dalších peněz a zbraní na Ukrajinu. I to je důvod
váhavosti Kongresu ve směru ke schválení dalších miliard do této černé díry.

Hodně odpůrců je na straně republikánských voličů, takže republikánští politici musí na tento rostoucí
odpor reagovat. V zemi také výrazně poklesla důvěra v mainstream, kterému už většina Američanů
nevěří.

Otázka je, proč nyní využili prohlášení čelní představitelky Deep State, která navíc plně zodpovídá i za
současný stav Ukrajiny (což většina informovaných Američanů ví), aby ochotu amerických občanů posílat
další miliardy na Ukrajinu zvýšila.

Pravděpodobně bude efekt přesně opačný, protože – pokud nahlédnete na jakékoli diskuze k tomuto
tématu – Američané jsou většinou přesvědčeni, že většina těchto propraných peněz přes Ukrajinu skončí
v kapsách Bidenova gangu, ke kterému patří – mimo jiné – také  Nulandová.

CNN navíc právě tito odpůrci dodávání peněz na Ukrajinu nevěří ani v nejmenším, což je další důvod
proč může tento rozhovor vyvolat spíš odpor.

„Poslat stovky miliard na Ukrajinu je dobrá věc, protože peníze se vracejí zpět do amerického zbrojního
průmyslu.“ To tvrdí to  Victoria Nulandová v rozhovoru pro CNN.

Victoria Nulandová je náměstkyní ministra zahraničí pro politické záležitosti na americkém ministerstvu
zahraničí a je považována za jednu z klíčových postav jak za politikou USA, tak za politikou západního
světa vůči Ukrajině.

V sobotu s ní udělala rozhovor mezinárodní korespondentka CNN Christiane Amanpourová.

Rozhovor se v neposlední řadě týkal války na Ukrajině – války, kterou Ukrajina podle Nulandové musí
vyhrát.

„Pokud Putina na Ukrajině nezastavíme, bude pokračovat,“ řekla.

Nulandová chce, aby USA nadále posílaly peníze na Ukrajinu, aby udržely ruskou ofenzívu stranou.
Balíček pomoci ve výši 60 miliard dolarů již dříve schválil Senát, ale Sněmovna reprezentantů zatím ne.

„To je to, co musíme udělat. To je to, co jsme dělali v minulosti,“ říká Victoria Nulandová v rozhovoru pro
Amanpour a dodává:
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„A mimochodem, nesmíme zapomínat, že většina peněz se vrací zpět do americké ekonomiky na výrobu
těchto zbraní, včetně dobře placených pracovních míst v nějakých 40 státech po celých Spojených
státech.“

Ale vzít peníze od amerických daňových poplatníků na výrobu zbraní poslaných na Ukrajinu a
ospravedlnit to tím, že by to bylo dobré pro ekonomiku, se setkává spíše s negativními reakcemi.

Robby Soave, politický komentátor deníku The Hill, se domnívá, že je to samozřejmě dobré pro zbrojní
průmysl, ale stěží pro americkou ekonomiku jako celek.

„To ukazuje, jak špatný je celý tento přístup,“ uvedl v prohlášení.

„To je to, čeho se v celé této věci obáváme, že velká část naší zahraniční politiky je kontrolována a
ovlivňována lidmi, kteří výslovně těží z tohoto druhu invazivní zahraniční politiky, o které se tolik z nás
obává, že poškodí naši národní bezpečnost.“

Victoria Nulandová je veteránkou americké zahraniční politiky a ona sama má po svém otci ukrajinské
kořeny. I to je důvodem její značné angažovanosti v zemi.

Byla klíčovým hráčem v úsilí USA o formování vývoje v sovětských republikách po studené válce a
koordinovala americkou podporu majdanskému puči na Ukrajině na jaře 2014.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 2 Průměrně: 5]

https://www.youtube.com/watch?v=xYYKhLLg4oc

